

54^e Mémorial Olivier Barras

« C'est la compétition la plus importante de ma saison »

Aleksandar Radoicic

Taking part in the Mémorial Olivier Barras is a unique opportunity. Aleksandar Radoicic will be there, at home in Crans-Montana.

www.golfcrans.ch

Aleksandar Radoicic is one of the Crans-sur-Sierre Golf Club's hopefuls. At the age of 23, he is striving to make his dream come true: that of becoming a professional golfer. "I know that it's ambitious and that it's not easy to pursue this career in Switzerland. You have to think big if you want to have a chance of getting there." The Haut-Plateau golfer has been roaming the tournaments both in Switzerland and abroad. He will be participating in the Mémorial Olivier Barras, which will be taking place from 27th to 29th June on the Severiano Ballesteros course. As each year, this competition grants two tickets to directly take part in the Omega European Masters main board: the first to a professional and the second to an amateur. "It's very motivating to have such an opportunity. Taking part in one round of the European Tour can open new doors, make it possible to secure new sponsorship contracts", says Aleksandar Radoicic.

A REFINED COMPETITION

These two qualifying tickets attract a great deal of interest. "Competition is high. Everyone wants to win. This tournament is easily the most important of my season. What's more, I'm lucky to be competing at home." The Crans-Montana player has the benefit of advice from Steve Rey and Pepito Valera at the moment. He discovered golf quite late on, at the age of 17. "Before that, I played football and hockey. It was by chance that I came across golf but it's through love that I've continued playing." Originally from Montenegro, Aleksandar Radoicic also has another dream: that of developing golf in that region where activities in this field are as yet unknown. ■



CLAUDE-ALAIN ZUFFEREY

Participer au Mémorial Olivier Barras est une chance unique. Aleksandar Radoicic sera au rendez-vous, chez lui à Crans-Montana.

Aleksandar Radoicic est un espoir du Golf-Club Crans-sur-Sierre. A 23 ans, il fait tout pour réaliser son rêve: devenir joueur de golf professionnel. « Je sais que c'est ambitieux et qu'en Suisse ce n'est pas facile de faire carrière. Il faut penser grand si on veut avoir une chance d'y arriver. » Le golfeur du Haut-Plateau écume les tournois en Suisse et à l'étranger. Il participera au Mémorial Olivier Barras qui se déroulera du 27 au 29 juin sur le parcours Severiano Ballesteros. Comme chaque année, cette compétition donne droit à deux tickets pour figurer directement au tableau principal de l'Omega European Masters: un premier à un professionnel et un autre à un amateur. « C'est très motivant d'avoir une telle opportunité. Prendre part à une étape de l'European Tour peut ouvrir de nouvelles portes, permettre de décrocher de nouveaux contrats de sponsoring », commente Aleksandar Radoicic.

UN TOURNOI RELEVÉ

Ces deux places qualificatives suscitent toutes les convoitises. « La concurrence est forte. Tout le monde veut le gagner. Ce tournoi est clairement le plus important de ma saison. Et en plus, j'ai la chance de le disputer à domicile. » Le joueur de Crans-Montana bénéficie actuellement des conseils de Steve Rey et de Pepito Valera. Le golf, il l'a découvert sur le tard, à l'âge de 17 ans. « Auparavant, je faisais du football et du hockey. J'ai rencontré le golf par hasard et je l'ai continué par amour. » Originaire du Monténégro, Aleksandar Radoicic a également un autre rêve: développer le golf dans cette région qui ne connaît pas encore cette discipline. ■